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به انتخاب فورفورتو؛ کونته 
بهترین مربی جهان

کونتــه در اولین فصل حضــورش در لیگ برتر، 
چلســی را تحویل گرفت که در رده دهم لیگ را 
به پایان رســانده بود و وضعیت خوبی نداشت. با 
این حال او با جذب چند بازیکن کلیدی و تغییر 
سیستم این تیم، توانست در پایان فصل، مقتدرانه 
قهرمان لیگ برتر شود و جام را بالای سر ببرد. آن ها 
نسبت به فصل گذشته خود موفق شدند 47 امتیاز 
بیشتر کسب کنند و مســلماً علت اصلی چنین 
دســتاورد فوق العاده ای توسط چلسی، شخص 
کونته بوده است. حال همه منتظرند تا ببیند او 
فصل آینده با حضور در چمپیونزلیگ چه نمایشی 
خواهد داشت و آیا موفق به تکرار چنین بازی هایی 
خواهد بود یا نه. در رده دوم فهرست، زین الدین 
زیدان، سرمربی رئال مادرید قرار گرفته که توانست 
تنها پس از یک سال و نیم حضور روی نیمکت رئال 
به اولین مربی تبدیل شود که دو قهرمانی پیاپی در 
چمپیونزلیگ به دست آورده است. تیم زیدان با 
شکست سخت ترین رقبا موفق به کسب قهرمانی 
در رقابت های اروپایی شد و در لالیگا نیز با سیستم 
چرخشــی که زیدان از ابتدای فصل آن را پیاده 
کرده بود، در نهایت پس از 5 سال موفق به کسب 
قهرمانی شد و رئال پس از حدود 60 سال توانست 
دو گانه لالیگا-چمپیونزلیگ را کسب کند.در رده 
سوم این لیست، مکس آلگری، سرمربی یوونتوس 
قرار گرفته که تا یک قدمی کســب سه گانه نیز 
رفت؛ ولی بار دیگر در این راه ناکام ماند. او که سال 
2015 نیز موفق به کسب دوگانه شده بود و تنها 
در فینال چمپیونزلیگ شکست خورد، امسال نیز 
با یووه در هر دو جام سری آ و کوپا ایتالیا موفق به 
قهرمانی شده بود و تنها در فینال چمپیونزلیگ 

ناکام بود.

کوتاه از ورزش

روز جمعه هفته دوم کورس اســبدوانی تهران کار 
خود را به پایان رســاند اما بــا اتفاقاتی که تمام 
حاضرین را به وجد آورد و البته قهرمانی هایی که با به دست 
آمدنش چالش کورس به بالاترین حد خود رسید. در ابتدای 

کورس فرهاد قائمی و ســردار آزمون دو ستاره والیبال و 
فوتبال ایران کنار کورس مدتی را با هم خوش و بش کردند 
تا نوبت به کورس اسب های این دو برسد و مثل همیشه با 
هم صمیمی و دوســتانه بودند اما عشــق به اســب و 
جذابیت های کــورس مهم ترین دلیلی بــود که این دو 

ورزشگاره سوپر استار را به مجموعه نوروزآباد کشانده بود.

کُری سنگین ستاره های فوتبال 
و والیبال به سود قائمی

داستان عاشقان کورس و اسب در نوروزآباد تهران؛

جاوی؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟ی 
نمی شویم

 سوارکاری و حضور در کورس 
بهانه ای است تا ما دور هم 

باشیم و همدیگر را ببینیم و 
لذت ببریم.  من با سردار رفیق 
هستم و بحث کری خوانی بین 

والیبال و فوتبال نیست

اسب سردار و فرهاد در کورس چهارم با هم 
قرار بود رقابت نزدیکی داشته باشند چرا که 
»هج دیو« قهرمان مسافت کوتاه کورس های 
ایران بود و از طرفی دیگر»کاررا« اسب فرهاد 
قائمی هم جزو بهترین هاست که »هج دیو« 
تا به حال 35 کورس را پشــت سر گذاشته 
بود که 14 اولی، 10 دومی و 4 ســومی را 
در کارنامه درخشان خود ثبت کرده و باید 
بــا »کاررا« تازه نفس و محبــوب، کورس 
ســنگینی را برگزار کند که 13 کورس را 
تجربه دارد و 5 اولی را هم از آن خود کرده 

است.
تا به اینجا به خودی خود این رقابت بسیار 
می تواند جذاب و مهم باشد؛ اما مهم تر از آن 
عشق این دو ستاره ترکمن به اسب هایشان 
بود که باید منتظر باشــند تا ببینند اسب 
کدام یک زودتر از خط رد می شــود. سوا از 
جذابیت های ســوارکاری نام این دو ستاره 
به عنوان مالــک روی »کاررا« و »هج دیو« 
حساســیت ها را چند برابر کرده بود. البته 

سردار و فرهاد دوســتانی خیلی صمیمی 
و نزدیک هســتند که این مسابقات دلیلی 
می شود تا آنها یک بار دیگر کنار هم باشند اما 
عشق به اسب و حساسیت کورس هم جای 

خود را دارد.

این سطح از حساسیت چرا؟ 
قاعده کورس های اســب دوانی 
این طور اســت که برای معرفی یک عکس 
از 3 نفر اســم می برند: چابک سوار، مربی 
و مالک که این 3 مشــخصات یک اسب را 
تعیین می کند. معمولاً این طور اســت که 
مالکان بعضی از اسب های خود را می توانند 
به عنوان هدیه به افراد دیگری واگذار کنند 
تا اسم آن ســتاره به عنوان مالک اسب در 
کورس شرکت کند. »کاررا« در ابتدا با نام 
ســردار آزمون در کورس ها حاضر می شد 
اما بنا به دلایلی حالا این اسب پرافتخار به 
فرهاد قائمی تعلق دارد. سردار پس از این 
موضوع اســب دیگری را خریداری کرد تا 
اسب سابق خود را بتواند پشت سر بگذارد اما 

این اتفاق رخ نداد و اسبی که با مالکیت فرهاد 
قائمی در کورس شرکت کرده بود توانست 
یک بار دیگر به عنوان اولین اسب خط پایان 
را پشت سر بگذارد و اسب پرافتخار سردار 
در جمع 3 اسب برتر قرار نگرفت. این مسئله 
حساسیت رقابت را بالاتر برد، حساسیتی که 
در پایان باعث شد تا سردار تا پایان کورس 
به تماشای رقابت ها ننشیند و نمایش اسب 

او باب میل نبود.

فرهاد قائمی: با سردار خیلی  
رفیق هستم و اصلاً کری خوانی 

نداریم
مالک اسب برنده خوشــحال تر از همیشه 
بود و از کــورس جمعه به عنــوان یکی از 
بهترین کورس هایی که تا به حال تماشــا 
کرده است یاد می کند. او بعد از برد در این 
رقابت نزدیک حالا می گوید:» اسب سردار 
فکر می کنم چهارم شد. برد و باخت ها هست 
دیگر؛ مخصوصاً ما که ورزشکار هستیم با این 
موضوع خیلی کنار می آییم. ســردار رفیق 

ماســت و همانطور که من برای حضور در 
این مسابقات به اینجا آمدم. با آسیب دیدن 
کارارمطمئنا به باکس سردار خواهم رفت 

و به هج دیو اسب او ســر خواهم زد. رقابت 
آنچنانی نیست فقط این سوارکاری و حضور 
در کورس بهانه ای است تا ما دور هم باشیم و 
همدیگر را ببینیم و لذت ببریم. من با سردار 
خیلی رفیق هستم و اصلاً بحث کری خوانی 
بین والیبال و فوتبال نیست؛ اسب من اسب 
سردار است و واقعاً هیچ رقابتی نیست و مهم 

رفاقت هایی هست که خواهد ماند.«

سردار آزمون: اسب من و فرهاد  
ندارد

سردار هم به طبع از اول نشدن اسب خودش 
نباید خوشحال باشــد و اینطور می گوید: 
»اسب من در بین 3 اسب صعودکننده نبود 

و جایزه ای کسب نکرد.«
او در پاسخ به این سوال که حالا بعد از اولی 

اســب فرهاد به او تبریک نمی گویی پاسخ 
داد:» این اسب فرهاد نبود؛ بلکه به نام فرهاد 
قائمی در کورس شــرکت کرده بود. فرهاد 
ان شاءالله در آینده ای نزدیک اسب هایش 
می دوند و امیدوارم آنجــا بهترین مقام را 

بیاورند و من آنجا به او تبریک می گویم«
سردار در مورد کل کل هایی که گفته می شود 
بین او و فرهاد است کاملًا این موضوع را رد 
می کند و این توضیــح را می دهد:»ما هیچ 
وقت با هم کل کل نداشتیم. اسب های من 
مال فرهاد و اسب های فرهاد از آن من است. 
بین ما اصلا این صحبت ها و کل کل وجود 
ندارد. اسب های فرهاد ان شاءالله در بهار در 
مسابقات شرکت می کنند و مشتاق دیدن 

این مسابقات هستم.«

امیر حسینی | گروه ورزش
sed.amir.hosseini24@gmail.com

گلــزن  ملی پــوش 
فوتس؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟یم. فکر می کنم 
امروز منطقی بازی کردیم و به هیچ عنوان 

احساساتی نشدیم. 

پولادگر نایب رئیس اتحادیه تکواندو آسیا باقی ماندتیم ملی وزنه برداری همچنان در بلاتکلیفیترکیب بانک سرمایه برای آسیا مشخص شد
پس از پایان جلسه شورای عالی فنی وزنه برداری که 25 خرداد برگزار شد 
قرار شد اردوی تیم ملی وزنه برداری بعد از ماه رمضان برگزار شود. اکنون 9 
روز از این جلســه می گذرد و یک روز دیگر نیز ماه رمضان به پایان می رسد 
اما خبری از اعلام لیســت 16 نفره تیم ملی نیست. با توجه به اعتراضی که 
سجاد انوشیروانی نسبت به تصمیم شورای عالی فنی برای کیانوش رستمی 
داشت، به نظر می رسد این اعلام نشدن لیســت تیم ملی هم مرتبط با این 
قضیه باشد. با این شــرایط اگر آغاز اردوی تیم ملی باز هم به تعویق بیفتد، 
 وزنه برداری ایران همچنان در حال از دست دادن فرصت ها برای آماده سازی

 است.

تیم والیبال بانک سرمایه امروز با 14 بازیکن تهران را به مقصد ویتنام ترک 
خواهد کرد. طبق نظر مصطفی کارخانه ترکیب تیم والیبال بانک سرمایه را در 
این دوره از رقابت های جام باشگاه های آسیا مهدی مهدوی، لوکاس ژیگالدو، 
بهزاد حیدرشاهی )پاسور(، محمد موسوی عراقی، عادل غلامی، علی شفیعی 
)دفاع وسط(، شهرام محمودی، علیرضا جلالی )قطرپاسور(، میلاد عبادی پور، 
فرهاد قائمی، قاسم کارخانه، رحمان داوودی، )دریافت کننده(، فرهاد ظریف 
و مجتبی یوسفی )لیبرو( تشکیل می دهند. مصطفی کارخانه سرمربیگری 
این تیم را بر عهده دارد و آنها راهی ویتنام خواهند شد تا از عنوان قهرمانی 

خود دفاع کنند.

مجمع عمومی و انتخاباتی اتحادیه تکواندو آسیا ظهر با حضور اعضای ATU در 
هتل »تیرول« شهر موجو کره جنوبی برگزار شد.

برای ریاست اتحادیه تکواندو آسیا تنها »کی سوک لی« که از سال 2013 در 
این سمت حضور دارد کاندید بود که برای 4 سال دیگر در جایگاه ریاست باقی 
می ماند. همچنین سید محمد پولادگر رئیس فدراسیون تکواندو کشورمان 
که پیش از این عنوان نایب رئیسی اتحادیه تکواندو آسیا را داشت، در سمت 
خود ابقا شد. رئیس فدراســیون وزنه برداری ایران برای ریاست فدراسیون 
 جهانی ماه گذشــته هم اقدام کرده بود که موفق به پیروزی در آن انتخابات

 نشد.

منهای فوتبال
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